
P R O T O K Ó Ł Nr3/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 
w dniu 13 czerwca 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9°° a zakończono o godz. oo 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 

2. Pani Ewelina Droździel-Szykula 
3. Pan Stanisław Grześko 

- Skarbnik Gminy 
-Starosta Powiatu 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Wyrażenie opinii w sprawie budowy linii kolejowych; nr 54 Trawniki - Krasnystaw i nr 56 
Wólka Orłowska - Zamość - Tomaszów Lubelski - Bełżec, 

4. Sprawy różne, 

5. Sporządzenie protokołu z posiedzenia, 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.l. Posiedzenie otworzył Mirosław Lewusz, powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 
Komisji. 
Następnie stwierdził, że na stan 3 członków komisji, obecnych jest 2. 
/Zał nr 1. Lista obecności/ 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: 
za 2 przeciw 0 wstrzymało się 0 

Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 3 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3. Komisja Rewizyjna w oparciu o stanowiska Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów, Komisja Budżetu, Finansów,Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów oraz po przeprowadzonej 
dyskusji, wyjaśnieniach Wójta Gminy Adamów i pracowników tutejszego Urzędu, wyraża 
negatywną opinie w sprawie budowy linii kolejowych; nr 54 Trawniki - Krasnystaw i nr 56 Wólka 

Przebieg posiedzenia: 



Orłowska - Zamość - Tomaszów Lubelski - Bełżec w zaproponowanym wariancie przebiegu trasy 
linii kolejowej w granicach Gminy Adamów. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej uzasadniając przyjęte stanowisko podkreślił przede 
wszystkim, że mieszkańcy miejscowości gminy Adamów przez które zaplanowano przebieg linii 
kolejowej stanowczo sprzeciwiają się zaproponowanemu wariantowi. Aby wyrazić swoją opinie w 
tej sprawie mieszkańcy, założyli Społeczny Komitet Obrony przed wywłaszczeniem na potrzeby 
budowy linii kolejowej Trawniki-Bełżec z siedzibą w Bożej Woli i zwrócili się z prośbą do Wójta 
Gminy Adamów i Rady Gminy Adamów o poparcie. Stanowisko Komitetu w przedmiotowej 
sprawie zostało przedstawione w piśmie z dnia 31.05.2022 r., które złożono do tutejszego Urzędu 
Gminy. W ocenie Komisji przedłożone argumenty Komitetu zasługują na ich podtrzymanie i 
poparcie. Komisja zgadza się w szczególności, że budowa szybkiej linii kolejowej negatywnie 
wpłynie na środowisko naturalne i rolnictwo ekologiczne. Ucierpi nie tylko zlokalizowana na 
terenie gminy baza agroturystyczna, ale zwiększony poziom hałasu, wzrost zanieczyszczeń i emisja 
spalin będzie uciążliwa dla mieszkańców oraz zwierzyny dzikiej. Komisja Rewizyjna uznała także, 
że proponowane odszkodowania nie wynagrodzą poniesionych szkód związanych z 
wywłaszczeniem mieszkańców gminy z ich nieruchomości. Komisja podkreśla, że zniszczone 
zostaną gospodarstwa rolne stanowiące dorobek całego życia. Komisja również uznała, że 
zaproponowana przez Komitet koncepcja modernizacji istniejących linii kolejowych na potrzeby 
połączenia z Centralnym Portem Komunikacyjnym, która nie spowoduje znaczących kolizji z 
własnością prywatną jest zasadna. 

Mając na uwadze przedstawione argumenty oraz stanowiska pozostałych Komisji Stałych Rady 
Gminy Adamów, Komisja Rewizyjna opiniuje jak powyżej. 

Komisja Rewizyjna wspólnie z pozostałymi Komisjami Stałymi opracowała projekt uchwały Rady 
Gminy Adamów w sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Gminy Adamów wobec przebiegu 
proponowanego na terenie Gminy Adamów wariantu trasy linii kolejowej dużych prędkości w 
ramach inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
Głosowanie: 
(za głosowało 2 wstrzymało się 0 przeciw 0) 
/Zał. Prot Nr 2/ 

Ad.4.Pan Starosta poprosił radnych o dotacje do zakupu sprzętu do utrzymania dróg. Po dyskusji i 
wyjaśnieniach Pana Wójta i Pani Skarbnik Rada na chwilę obecną nie widzi możliwości realizacji 
tej prośby. Pan Wójt poinformował o możliwości złożenia wniosku na dokończenie budowy kilku 
odcinków dróg gminnych. Wniosek wary byłby około 5 milionów zł. Radni zostali poproszeni o 
pomoc przy przygotowaniu dokumentacji. Poruszony był temat budowy nowego budynku Urzędu 
gminy pozyskując środki zewnętrzne. Komisja jest za budową. Przedstawione zostały dwa wnioski 
o nabycie nieruchomości w miejscowości Jacnia i Adamów komisja jest za zbyciem nieruchomości. 
Ze względu na duże koszty energii elektrycznej należy zastanowić się nad godzinami i czasem w 
jakim ma działać oświetlenie uliczne. Radni są za wyłączeniem oświetlenia rano. Wpłynęło pismo 
od mieszkańców Koloni Adamów w sprawie budowy wodociągu. Mieszkańcy czują się pominięci 
przy projektowaniu inwestycji. Wójt wyjaśnił że mieszkańcy Kolonni Adamów nigdy nie zgłaszali 
chęci przyłączenia się do sieci,ponadto nić wodociągowa nie przebiega przez miejscowość Kolonia 
Adamów. Pan Wójt zapytał czy Raport o Stanie Gminy ma być odczytany w całości czy 
zreferowany. Radni są za zreferowaniem. Radni zostali poinformowani o przebiegu prac nad 
budową przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Ad.5.Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 



Ad.6. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Mirosław Lewusz zamkną 
posiedzenie Komisji. 

Podpisy Komisji: 

1. Mirosław Lewusz 

2. Krzysztof Grela 

3. Dariusz Sołtys 

- Przewodniczący 

- członek 

- członek 


